

Soal Jawab LAMAN WEB

*Translated by NUW Organiser Aira

Mengapa kita ingin membuat perubahan ini?

Orang yang bekerja adalah kuat apabila kita berdiri bersama-sama. Semakin besar kita, semakin kuat kita, dan kuasa yang lebih ini akan memberi kita peluang untuk membuat perubahan sebenar. Itulah sebabnya United Voice dan National Union of Workers bercakap tentang kemungkinan membina sebuah 'union' yang baru – untuk memberi kuasa yang lebih kuat kepada pekerja untuk membuat perubahan.

Bagaimanakah 'union' baru diwujudkan?

Cadangan 'union' baru ini akan dipersembahkan kepada badan pembuat keputusan bagi setiap 'union', National Councils (Majlis Negara), bagi pengesahan sebelum permohonan dibuat kepada Fair Work Commission (Suruhanjaya Kerja Adil). Semua ahli kedua-dua 'union' akan mempunyai kata putus dengan mengundi sama ada cadangan itu diteruskan. Dalam beberapa bulan akan datang, kami akan bincangkan cadangan untuk perubahan tersebut dengan lebih terperinci.

Adakah ahli-ahli diberi peluang untuk memberi pendapat?

Ahli adalah jantung kepada kedua-dua 'union', dan kami ingin mendengar daripada anda dalam setiap langkah yang kami ambil. Daripada pilihan nama ke undian dalam membuat keputusan muktamad untuk mewujudkan sebuah kesatuan baru – kami akan memastikan satu proses demokrasi wujud dengan ahli-ahli di depan dan tengah. Keputusan untuk membina 'union' baru akan dikemukakan kepada semua ahli United Voice dan NUW secara undi formal.

Apakah nama 'union' baru ini?

Ahli-ahli akan membuat keputusan mengenai nama potensi 'union' baru ini. Satu 'poll' akan dihantar kepada semua ahli. Masa adalah sangat penting dalam proses membuat keputusan ini. Kami memerlukan nama 'union' baru ini di dalam kertas kerja yang dihantar kepada Fair Work untuk memohon untuk mengundi untuk 'union' baru ini.

Siapakah United Voice dan NUW?

Ahli United Voice dan National Union of Workers mempunyai sejarah kuat yang dikongsi dalam perjuangan untuk orang yang bekerja. Ahli-ahli mereka datang dari pelbagai industri termasuk industri logistik, penjagaan kesihatan, penyelidikan pasaran, pembuatan, pendidikan, hospitaliti, makanan dan banyak lagi. Anda boleh ketahui lebih lanjut dengan melayari laman web setiap 'union': www.unitedvoice.org.au dan www.nuw.org.au



Authorised by:

Tim Kennedy, National Union of Workers National Secretary, 833 Bourke St, Docklands, VIC 3008

Jo Schofield, United Voice National Secretary, 303 Cleveland St, Redfern, NSW 2016.

Printed by Poll Printing, 45 Peel St, South Brisbane, QLD 4101.